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Within a relatively short time, urban anthropology has emerged as one of the most vital
fields of anthropology. During its formative period, however, it has lacked intellectual
coherence. Exploring the Cityis a bold first attempt to provide just such a coherent and
unified theoretical understanding of urbanism. Hannerz draws upon the urban
perspectives of other disciplines as well, such as history, sociology, and geography, to
bring intellectual unity to the history and development of urban anthropology.

作者介绍: 

Ulf Hannerz is currently head of the Department of Social Anthropology at the
University of Stockholm. His book an Soulside: Inquiries into Ghetto Culture and
Community(CUP 1969) immediately established his reputation as one of the most
perceptive and thoughtful observers of human life.
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评论

本书是Hannerz在1980年代撰写的都市人类学的学科史。翔实、丰富，将一个原本可能
泥沼一般的领域，大体上拎出几条线索来。遗憾的是，这本书最新的关注，也就是198
0年代初期。该作者作为北欧人60年代曾在华盛顿研究贫民窟，出版过专著《灵魂一侧
》，在都市人类学的发展中做出过贡献。作者后来一直致力于全球化过程中的场所之间
的联系，没有给本书撰写80后到21世纪这20年间都市人类学发展史的续集。我倒是很
想把这本书推荐给城市规划、地理学的学生，因为该书恰好讲述的是人类学家怎样看城
市。

-----------------------------
urban
anthropology领域的经典之作，作者作为一个受过经典人类学训练的成名学者，从1970
年代开始逐渐转向urbanism的研究，开创了都市人类学的学科。
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